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President Biden has nothing to fear because he is still in office and has
presidential immunity. Michelle Obama is using the evidence in his place!
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Dear Bitcoin diplomats,

due to the presidential immunity, the incumbent President Biden does not have to fear a prison sentence, only the
American Democrat Michelle Obama takes over the media control evidence to send former President Trump into the
desert, thus saving democracy, preventing the outbreak of the mega solar storm and the expansion of fascism!!! In
cooperation with you, I will then open the happiness portal, but I ask you again to keep the agreement, otherwise you
will ensure that the natural disasters that are still to come will become more severe. Remember Turkey with over
50,000 deaths, volcanic eruption on La Palma Spain, flood disaster in Ahrweiler Germany 2021, and many more, all of
which happened in connection with me. I always warned beforehand that they would come, and they did. Currently it
is the turn of the USA and South America. With your senseless fight against me, you are only intensifying the natural
disasters that are still to come. The Creator God Atum Ra has already confirmed to me that He is sending the
Goddess Sekhmet to cause chaos to the natural disasters. And you have been involved in this, losing more than you
are currently gaining.

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Don't get your hopes up about a possible Donald Trump victory. It will never happen!!!

Dear Bitcoin diplomats,

If I were you, I wouldn't get my hopes up about a possible Donald victory, it's definitely not going to happen. I'll give
Michelle Obama the Media Control Baden-Baden evidence, then she can do what President Biden is afraid of. And
there goes former President Trump.

Sincerely
Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Präsident Biden muss nichts befürchten, denn Er ist noch im Amt und
hat die Präsidenten Immunität. Michelle Obama nutzt an Seiner Stelle
die Beweise!
Sehr geehrte Bitcoin Diplomaten, 

aufgrund der Präsidenten Immunität muss der amtierende Präsident Biden keinesfalls die Gefängnisstrafe fürchten,
dafür übernimmt nur die amerikanische Demokratin Michelle Obama die Media Control Beweise, um Ex Präsident
Trump in die Wüste zu schicken, und rettet damit die Demokratie, verhindert zugleich den Ausbruch des Mega
Sonnensturms und das ausweiten des Faschismus!! In Kooperation mit Ihr werde ich dann das Glücksportal öffnen,
jedoch bitte ich Euch erneut die Vereinbarung einzuhalten, ansonsten sorgt Ihr dafür, dass die noch bevorstehenden
Naturkatastrophen heftiger werden. Erinnert Euch an Türkei mit über 50.000 Tote, Vulkanausbruch auf La Palma
Spanien, Flutkatastrophe im Ahrweiler Deutschland 2021, und sehr viele mehr, die alle in Verbindung zu mir
geschehen sind. Ich habe zuvor immer gewarnt, dass Sie kommen werden, und sie sind auch erschienen. Aktuell ist
USA und Südamerika dran. Mit Euer sinnlosen Kampf gegen mich, verstärkt Ihr nur die noch kommenden
Naturkatastrophen. Der Schöpfergott Atum Ra hat mir bereits bestätigt, dass Er die Göttin Sachmet losschickt, damit
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Sie den Naturkatastrophen Chaos verursacht. Und Ihr seid daran beteiligt gewesen, und verliert dadurch mehr, als
Ihr aktuell gewinnt.

Hochachtungsvoll

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Macht Euch keine große Hoffnungen über einen möglichen Sieg von
Donald Trump. Das wird niemals geschehen!!
Sehr geehrte Bitcoin Diplomaten,

an Eure Stelle würde ich mir keine Hoffnungen über einen möglichen Sieg von Donald machen, das wird definitiv
keinesfalls geschehen. Ich ermögliche Michelle Obama die Media Control Baden-Baden Beweise, dann kann Sie das
ausführen, wovon Präsident Biden Angst hat. Und schon ist Ex Präsident Trump erledigt.

Hochachtungsvoll
Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826
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